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第十九技能运动会《英语翻译竞赛》
注意：1、考试时间: 120 分钟；      2、班级、姓名、学号必须写在指定地方；  
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句子翻译（英译中）  (每小题 1 分，共 20分)

1. Scientists are looking for efficient methods to protect the air from pollution by all kinds of emissions.
2. Fear of the giant corporation led to greater cooperation among the small ones.
3. Many Chinese companies regard Britain’s flexible and open economy as an ideal launching pad into European market.
4. Some educators argue that bilingual education is necessary for the growing immigrant population in the United States.
In a knowledge-based global economy, access to information is a prior condition for success.

Johnson Group increased its profits by 10.9 % in the first quarter of this year despite a fall of 5 % in turnover.
We’re not quite sure exactly when it started, but the fire was discovered in the morning at ten to four.
We are writing you and willing to open up business relations with you.

We take this opportunity to introduce ourselves as exporters dealing exclusively in garments.

We’’ll be pleased to have your catalogues and quotations.
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句子翻译 （中译英）  (每小题 2 分，共 20 分)
 近20年来，苏州发展迅速，已成为华东地区的经济中心之一。

 政府的新政策帮助许多中国家庭实现了他们的汽车梦。

他年幼时家境贫穷，生活困难。

丰富多彩的歌舞表演将成为这次文化节的特色。
 亚洲对人类文明的进步和科学文化的发展做出过重要贡献。

在未来的5年里，市政府将拿出1,000万人民币资助西部的教育发展。
国家无论大小、强弱、贫富，都有权利平等参与国际事务。

由于我客户急需此货物，请按规定的时间发运。
我们遗憾发现你方货物的质量达不到所同意的规格。
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10. 我们不得不向你索赔, 以补偿损失。
段落翻译 （英译中）  (每小题 30 分，共 30 分)
Google’s mission is to organize the world’s information and make it universally accessible and useful. As a first step to fulfilling that mission, Google’s founders developed a new approach to online search that took root in a Stanford University dorm room and quickly spread to information seekers around the globe. Google is now widely recognized as the world’s largest search engine. It provides an easy-to-use free service that usually returns relevant results in a fraction of a second. 

Google’s utility and ease of use have made it one of the world’s best known brands almost entirely through word of mouth from satisfied users. As a business, Google generates revenue by providing advertisers with the opportunity to deliver online advertising. This makes the advertising useful to you as well as to the advertiser placing it. You should know a message in front of you has been paid, so ads are always distinguished from the search results or other content on a page. 

To acquire information from the Internet, type what you want to find into the search box on the Google webpage and hit enter. Once you do, you will understand why others say “Google is your gateway to the world.”
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段落翻译 （中译英）  (每小题 30 分，共 30 分)
文化、教育和青年交流是中美两国人民增进相互了解和友谊的重要桥梁，也是推动中美关系健康稳定发展的重要力量。耶鲁大学（Yale）是中美教育合作的先行者和文化交流的重要平台。
156年前，一位名叫容闳（Rong Hong）的中国青年走进了耶鲁大学校园，4年后他以优异的成绩获得了文学学士学位，成为毕业于美国大学的第一个中国留学生。此后，一批又一批中国青年来到耶鲁大学求学。近20年来，耶鲁大学吸引了4,000多名中国留学人员，同中国文化界、科技界、教育界的合作项目超过80个。
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